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 * المعلومات الشخصية:
هاني بن سعود بن عبدالعزيز المحارب: الاسم  

سعودي: الجنسية  

م11/9/1911  -هـ 32/1/1041 :تاريخ الميلاد  

أعزب :جتماعيةالإ الحالة  

 العنوان:

المجتمعقسم الأنسجة المحيطة بالأسنان وصحة أسنان   

جامعة الملك سعود -كلية طب الأسنان   

11291الرياض  304940صندوق بريد:   

 أرقام التواصل:

44911040110012: الجوال  

4491110040213: المنزل  

4491110111101: القسم سكرتيرة هاتف  

4491110119411: القسم فاكس  

 الإيميل:

hani.saud@hotmail.com 

: العربية والإنجليزيةاللغات   

:* التعليم  

:5011يونيو  -5002يونيو  -1  

، كلية طب الأسنان، مع مرتبة الشرف الثانية شهادة البكالوريوس في طب وجراحة الفم والأسنان 

السعودية.جامعة الملك سعود، المملكة العربية   

5- 5002:  

لرياض، المملكة امدرسة الخليج الأهلية للبنين،  علمي( بتقدير ممتاز،العامة )قسم شهادة الثانوية 

 العربية السعودية.

 * التاريخ الوظيفي:

حتى الآن: – 5015يونيو  -1  

، كلية طب الأسنان، جامعة الملك وصحة أسنان المجتمع في قسم الأنسجة المحيطة بالأسنان معيد

.لسعوديةالعربية اسعود، المملكة   

5- 5010 – 5011:  

فزة، كلية طب الأسنان، مساعد باحث، كرسي المهندس عبدالله بقشان لأبحاث بناء العظام والعوامل المح

 جامعة الملك سعود.

 * الخبرات والتدريب الإكلينيكي:

:5015مايو  – 5011يونيو  -1  

مستشفى  )متياز بكلية طب الأسنان بجامعة الملك سعود. برنامج تدريب أطباء الإطبيب إمتياز في  
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قوى الأمن )قسم جراحة الوجه والفكين(، مستشفى القوات المسلحة بالرياض )طبيب أسنان عام(، وكلية 

.(بواقع أربعة أشهر لكل مستشفىأسنان عام( طب الأسنان جامعة الملك سعود )طبيب   

:* المنشورات والجوائز  

اللواصق على استبقاء تيجان الزيركونيا" "ثأتير  ئزة الأولى في الملصقات العلمية عن ملصقالجا -1

.3413 ،، جامعة الملك سعود، المملكة العربية السعوديةاطباء الأمتيازفي المؤتمر السنوي لأبحاث   

.3413سنان، جامعة الملك سعود عام جائزة العميد للطلاب المتفوقين بكلية طب الأ -3  

يجان الزيركونيا" لم تنشر حتى الآن.كاتب مشارك في بحث "ثأتير اللواصق على استبقاء ت -2  

 * شهادات أخرى:

شهادة تقدير للمشاركة كمنظم للورش العلمية المقامة خلال المؤتمر السعودي العالمي  :5012يناير  -1

.الرابع والعشرون للجمعية السعودية لطب الأسنان  

المملكة  ساعة، الرياض، 04بعدد ساعات  شهادة في اللغة الفرنسية للمبتدئين :5015نوفمبر  -5

 العربية السعودية.

كة العربية الممل نعاش القلبي الرئوي )مقدم معتمد(، الرياض،شهادة في الإ: 5015سبتمبر  -2

 السعودية.

السنوي لأبحاث أطباء  في جلسة الملصقات العلمية في المؤتمرشهادة تقدير للمشاركة : 5015مايو  -4

.المملكة العربية السعودية الأمتياز، كلية طب الأسنان، جامعة الملك سعود،  

 * العضويات في الجمعيات العلمية:

لأسنان.عضو مشارك في الجمعية العالمية لطب الأنسجة المحيطة با: حتى الآن – 5012يناير  -1  

يكية.عضو في الجمعية الأمرحتى الآن:  – 5015يوليو  -5  

الأسنان. عضو في الجمعية السعودية لطب حتى الآن: – 5010 -2  

ش العلمية:* الور  

الورشة  ينس تارنو.لبروفيسور دورشة علمية مقامة في مركز الرياض للمعارض ل :5012يناير  -1

ساعات معتمدة. الورشة بعنوان: 0معتمدة من قبل هيئة التخصصات الصحية السعودية ومجازة بـ   

“Immediate Vs Delayed Socket Placement” 

الورشة  .بروفيسور نيكولاس لانجي مركز الرياض للمعارض للورشة علمية مقامة ف :5012يناير  -5

ساعات معتمدة. الورشة بعنوان: 0صصات الصحية السعودية ومجازة بـ معتمدة من قبل هيئة التخ  



“Etiology, Pathogenesis, Epidemiology, Prevention and Therapy of Peri-

Implant Diseases” 

الورشة  .لاي وانج-ض للبروفيسور هومي مركز الرياض للمعارورشة علمية مقامة ف :5012يناير  -2

ساعات معتمدة. الورشة بعنوان: 2صصات الصحية السعودية ومجازة بـ معتمدة من قبل هيئة التخ  

“Management and Treatment of Implant Complications” 

ياض لطب الأسنان للدكتور ساندرو سيرفو ورشة علمية مقامة في كلية الر: 5015سبتمبر  -4

ساعة  13ل هيئة التخصصات الصحية السعودية بـ والدكتور باولو سيرفو. الورشة معتمدة من قب

عنوان الورشة هو:معتمدة.   

“Advance Hands-On Flap Design and Suturing Technique in Oral 

Maxillofacial Surgery” 

بعنوان: ورشة علمية مقامة في جامعة الملك سعود: 5015مايو  -2  

“Latest advancements in technology of 3M ESPE core dental products” 

. الورشة ارض للدكتور نيكولاس دونوسمقامة في مركز الرياض للمعورشة علمية  :5015فبراير  -6

بعنوان: ساعات معتمدة. الورشة 0من قبل هيئة التخصصات الصحية السعودية ومجازة بـ  معتمدة  

 “Bone Regeneration with GBR” 

الورشة . ورشة علمية مقامة في مركز الرياض للمعارض للدكتور ستيفن تشو :5015فبراير  -7

بعنوان:الورشة  .ساعة معتمدة 13معتمدة من قبل هيئة التخصصات الصحية السعودية ب  

“Avoiding and Managing Esthetic Failures on Dental Implants: From the 

Single to Multiple Tooth Restoration”  

دورة تأهيلية للبرنامج الموحد للكليات الصحية مقامة في كلية  :5002أغسطس  20 -يوليو 52 -8

.لرياض لطب الأسنان والصيدلةا  

 * المؤتمرات:

المؤتمر  ية لطب الأسنان.المؤتمر السعودي العالمي الرابع والعشرون للجمعية السعود: 5012يناير  -1

المملكة العربية  ساعة معتمدة. 24معتمد من قبل هيئة التخصصات الصحية السعودية ومجاز بـ 

 السعودية. 

. المؤتمر معتمد لمقام في جامعة الملك سعود"العوامل المحفزة وتطبيقاتها" امؤتمر : 5015نوفمبر  -5

المملكة العربية السعودية. ساعة معتمدة. 13بـ  لتخصصات الصحية السعودية ومجازمن قبل هيئة ا  



المؤتمر السعودي العالمي الرابع عشر لجامعة الملك سعود لطب الأسنان الثالث  :5015فبراير  -2

 التخصصات الصحية السعودية ومجاز المؤتمر معتمد من قبل هيئة .عية السعودية لطبوالعشرون للجم

المملكة العربية السعودية. ساعة معتمدة. 24بـ   

ومعرض طب الأسنان العربي )إيدك(.  مؤتمر الإمارات الدولي لطب الأسنان: 5015فبراير  -4

.الإمارات العربية المتحدة  

 مؤتمر الإمارات الدولي لطب الأسنان ومعرض طب الأسنان العربي )إيدك(.: 5011فبراير  -2

الإمارات  ساعة معتمدة. 31المؤتمر معتمد من قبل هيئة التخصصات الصحية السعودية ومجاز بـ 

  العربية المتحدة.

 * المحاضرات:

ومعتمدة من قبل هيئة التخصصات  بفندق شيراتون الرياض محاضرتين مقامتين: 5011ديسمبر  -1

بعنوان: ،ومجازة بساعتين معتمدةالصحية السعودية   

“Immediate Implant: Does It Really Preserve the Alveolar Ridge” and 

“Calcium Hydroxide versus Mineral Trioxide Aggregate” 

ومعتمدة من قبل هيئة التخصصات  ق شيراتون الرياضبفند محاضرتين مقامتين: 5011نوفمبر  -5

بعنوان:، ومجازة بساعتين معتمدةالصحية السعودية   

“Extraction Socket Management for Implant Dentistry” and “Pulp Therapy 

for the Primary Teeth” 

ومعتمدة من قبل هيئة التخصصات  اتون الرياضبفندق شير محاضرتين مقامتين: 5011أكتوبر  -2

بعنوان:، السعودية ومجازة بساعتين معتمدة الصحية  

“Easy Orthodontics” and “The Orthodontic-Restorative Connection” 

 ض ومعتمدة من قبل هيئة التخصصات الصحيةشيراتون الريامحاضرة مقامة بفندق : 5011مايو  -4

بعنوان:و، السعودية ومجازة بساعتين معتمدة  

“Dentine Hypersensitivity” 

سعودية معتمدة من قبل هيئة التخصصات الصحية ال محاضرة مقامة بجامعة الملك سعود: 5010 -2

بعنوان: ساعات معتمدة، 9ومجازة بـ   

“Endodontics Vs Dental Implant Hard & Soft tissue consideration for Dental 

Implant”  

 * الأعمال التطوعية:



في  وتطبيقاتها" المقاموامل المحفزة عضو في اللجنة التنظيمية في مؤتمر "الع: 5015نوفمبر  -1

 جامعة الملك سعود.

رابع عشر لجامعة الملك عضو في اللجنة التنظيمية للمؤتمر السعودي العالمي ال: 5015فبراير  -5

.في الرياض معية السعودية لطب الأسنان المقامسعود لطب الأسنان الثالث والعشرون للج  

المشاركة في الحملة التوعوية عن تسوس الأسنان مستهدفة المدارس الإبتدائية خلال  :5011مايو  -2

الأسنان، جامعة الملك سعود.السنة الخامسة من كلية طب   

في لى صحة الفم والأسنان المقامة عضو في حملة "بنحافظ عليها الثانية" للحفاظ ع: 5011ابريل  -4

.المملكة العربية السعوديةي في جامعة الملك سعود، البهو الرئيس  

ن المقامة في عضو في حملة "بنحافظ عليها الأولى" للحفاظ على صحة الفم والأسنا: 5010نوفمبر  -2

.لرياض، المملكة العربية السعوديةاطريق الملك عبدالله،   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



* Personal Information:  

Name: Hani Saud Abdulaziz AlMoharib 

Nationality: Saudi 

Gender: Male 

Date of Birth: 16-Sep-1987 

Marital Status: Single 

Address: 

King Saud University 

Department of Periodontics and Community Dentistry 

P.O Box: 250904 Riyadh, 11391 

Phones: 

Mobile (Main Contact): +966504164483 

Home: +96614504372 
Department Secretary Office: +96614676648 

Department Fax: +96614679017 

e-mail: hani.saud@hotmail.com 

Languages: Arabic and English 

* Education: 

1- 2005 – June 2011: Bachelor Degree of Dental Surgery (BDS) with Second Class 

Honor, King Saud University, Saudi Arabia. 

2- 2005: High School Certificate with Excellent Degree, AlKhaleej Private High 

School, Saudi Arabia. 

* Employment History: 

1- June 2012 – Present: 

Demonstrator in Periodontics, Department of Periodontics and Community Dentistry, 

King Saud University, Saudi Arabia. 

2- 2010 – 2011: 

Research Assistant in Eng. A.Bagshan Research Chair for Growth Factors and Bone 

Regeneration, King Saud University, Saudi Arabia. 

* Clinical Training: 

1- June 2011 – May 2012: 

Intern in King Saud University Internship Program (1 Year Hospital Rotation): 

Security Forces Hospital (Maxillofacial Surgery Department), Riyadh Military 

Hospital (General Practitioner), and King Saud University Clinics (General 

Practitioner), Saudi Arabia. 

* Publications and Awards: 

1- 1st place in Poster Sessions with Poster titled “Effect of Different Types of Luting 

Agents on Retention of Zirconium Oxide Copings”. Interns’ Annual Research 

Program Competition in King Saud University, 2012. 
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2- Dean’s List for Outstanding Students, King Saud University, 2012. 

3- Co-author in Research titled “Effect of Different Types of Luting Agents on 

Retention of Zirconium Oxide Copings”. Not yet published. 

* Other Certificates: 

1- January 2013: Certificate of Appreciation for participation as a Moderator for the 

CE Course during the 24th Saudi Dental Society International Dental Conference.  

2- November 2012: Certificate for attending a course in “French as a foreign 

language level A1.1” corresponding with 40 collective hours, Saudi Arabia. 

3- September 2012: Certificate of Cardiopulmonary Resuscitation (BLS Provider), 

Saudi Arabia. 

4- May 2012: Certificate of Appreciation for participation in Internship Annual 

Research Program “Poster Session Program” King Saud University, Saudi Arabia. 

* Membership in Professional and scientific Organizations: 

1- January 2013 – Present: Associate member in the International Academy of 

Periodontology. 

2- July 2012 – Present: Affiliate Member in the American Dental Association. 

3- 2010 - Present: Member in the Saudi Dental Society. 

* Continuing Education Courses and Workshops: 

1- January 2013: “Management and Treatment of Implant complications” by Prof. 

Hom-Lay Wang, accredited by the Saudi Commission for Health Specialties with 3 

credit hours, Riyadh International Convention Center, Saudi Arabia. 

2- January 2013: “Etiology, Pathogenesis, Epidemiology, Prevention and Therapy of 

Peri-Implant Diseases” by Prof. Niklaus P. Lang, accredited by the Saudi 

Commission for Health Specialties with 5 credit hours, Riyadh International 

Convention Center, Saudi Arabia. 

3- January 2013: “Immediate Vs Delayed Socket Placement” by Prof. Dennis 

Tarnow, accredited by the Saudi Commission for Health Specialties with 4 credit 

hours, Riyadh International Convention Center, Saudi Arabia. 

4- September 2012: “Advance Hands-On Flap Design and Suturing Techniques in 

Oral Maxillofacial Surgery” by Dr. Sandro Sievro and Dr. Paolo Siervo, accredited 

by the Saudi Commission for Health Specialties with 12 credit hours, Riyadh Colleges 

for Dentistry, Saudi Arabia. 

5- May 2012: “Latest advancements in technology of 3M ESPE core dental products” 

King Saud University, Saudi Arabia. 

6- February 2012: “Bone Regeneration with GBR” by Prof. Nikolaos Donos, 

accredited by the Saudi Commission for Health Specialties with 4 credit hours, 

Riyadh International Convention Center, Saudi Arabia. 



7- February 2012: “Avoiding and Managing Esthetic Failures on Dental Implants: 

From the Single to Multiple Tooth Restoration” by Dr. Stephen J. Chu, accredited by 

Saudi Commission for Health Specialties with 5 credit hours, Riyadh International 

Convention Center, Saudi Arabia.  

8- 23rd July – 30th August, 2005: “The Unified Program Course” in English, Medical 

Terminology, Biology, Chemistry, Physics and Biostatistics, Riyadh College of 

Dentistry and Pharmacy, Saudi Arabia. 

* Conventions Attended: 

1- January 2013: The 24
th

 Saudi Dental Society International Dental Conference, 

accredited by the Saudi Commission for Health Specialties and awarded 30 credit 

hours, Saudi Arabia. 

2- November 2012: “Growth Factors & its Applications” Symposium held at King 

Saud University, accredited by Saudi Commission for Health Specialties and awarded 

12 credit hours, Saudi Arabia. 

3- February 2012: King Saud University 14
th

 International Dental Conference the 23
rd

 

for the Saudi Dental Society, accredited by the Saudi Commission for Health 

Specialties and awarded 30 credit hours, Saudi Arabia. 

4- 31st January – 2nd February, 2012: 16th UAE International Dental Conference & 

Arab Dental Exhibition- AEEDC, accredited by the Saudi Commission for Health 

Specialties and awarded 21 credit hours, United Arab Emirates. 

5- February 2011: 15th UAE International Dental Conference & Arab Dental 

Exhibition- AEEDC, accredited by the Saudi Commission for Health Specialties and 

awarded 21 credit hours, United Arab Emirates. 

* Lectures Attended: 

1- December 2011: “Immediate Implant: Does It Really Preserve the Alveolar Ridge” 

and “Calcium Hydroxide versus Mineral Trioxide Aggregate” accredited by Saudi 

Commission for Health Specialties and awarded 2 credit hours, Saudi Arabia.  

2- November 2011: “Extraction Socket Management for Implant Dentistry” and 

“Pulp Therapy for the Primary Teeth” accredited by Saudi Commission for Health 

Specialties and awarded 2 credit hours, Saudi Arabia. 

3- October 2011: “Easy Orthodontics” and “The Orthodontic-Restorative 

Connection” Accredited by Saudi Commission for Health Specialties and awarded 2 

credit hours, Saudi Arabia. 

4- May 2011: “Dentine Hypersensitivity” Accredited by Saudi Commission for Health 

Specialties and awarded 2 credit hours, Saudi Arabia. 

5- 2010: “Endodontics Vs Dental Implant Hard & Soft tissue consideration for Dental 

Implant” Accredited by Saudi Commission for Health Specialties and awarded 9 

credit hours, Saudi Arabia. 

* Voluntary Work: 



1- November 2012: Member in the Organizing Committee for “Growth Factors & its 

Applications” Symposium Held at King Saud University, Saudi Arabia. 

2- February 2012: Member in the Organizing Committee for King Saud University 

14
th

 International Dental Conference the 23
rd

 for the Saudi Dental Society, Saudi 

Arabia. 

3- May 2011: Participation in a community program about “Tooth Decay” targeting 

primary school during 5
th

 academic year of the Bachelor degree program, King Saud 

University, Saudi Arabia. 

4- April 2011: Member in “Let Us Keep It” Dental Community Project held in the 

Main Hall of King Saud University, Saudi Arabia. 

5- November 2010: Member in “Let Us Keep It” Dental Community Project held in 

King Abdullah Road, Saudi Arabia. 


